
 

 Protokoll nr 7/2011 
Styrelsemöte med Vit Herdehundklubb, 24 oktober 2011. Telefonmöte. 
 
Närvarande:  Anne-Christine Stareborn, Gunilla Andersson, Peter Andersson, Camilla Åberg, 

Annicka Barvestad, Elisabeth Söderström och Jessica Jacobsson.  
 
Frånvarande:  Eva-Lena Strömberg och Helena Holmström. 
 
 
§1 Mötets öppnande 
Ordförande Anne-Christine Stareborn öppnade mötet. 
 
§2 Godkännande av dagordning 
Mötet godkände dagordningen.  
Beslut om att §4, från och med nästa styrelsemöte, ändras till ”Val mötessekreterare”. 
 
§3 Val av justerare  
Till justerare valdes Jessica Jacobsson. 
 
§4 Val av sekreterare 
Till sekreterare valdes Camilla Åberg. 
 
§5 Föregående protokoll 
Godkännande av föregående protokoll 6 hänskjuts till nästa styrelsemöte.  
 
§6 Kassarapport 
Saldot den 24/10 var 35 467,81 kronor. Medlemsantalet 188 stycken. 
 
§7 RAS – Avel och hälsa 
Inget att rapportera.  
 
§8 RUS – Utställning/Mental 
Utställning: 
 Styrelsen beslutade att rasspecialen 2014 kommer att hållas i Askersund den 30/8. 

Mental: 
 Inget att rapportera. 

 
§9 Aktiviteter inom klubben 
 Inget att rapportera. 

 
§10 Vita svepet/hemsidan 
Layoutansvarig, Anne-Christine Stareborn, avgår från Vita Svepet. 
 
§11 Skrivelser och rapporter 
 Skrivelse från SBK, utskottet för Avel & Hälsa: Brev till rasklubbarna om att lyfta frågan om SBK-

rasernas nuläge och framtid.  
 
§ 12 Övriga frågor 
 Valberedningen informerade om hur arbetet framskrider. Malin Eriksson och Maria Wägner har 

på egen begäran avsagt sig jobbet inom valberedningen. 
 Årsmötet blir den 3 mars 2012. Platsen är i dagsläget inte bestämd. Orten blir Stockholm. 

 
§13 Nästa möte 
Torsdagen den 24 november 2011, kl 19.15. 
 
§14 Avslutning  
Ordförande avslutade mötet. 



 

  
 
 
Vid protokollet: 
 
 
………………………………………………………………… 
Camilla Åberg, sekreterare 
 
 
Justeras: 
 
 
………………………………………………………………….. 
Anne-Christine Stareborn, ordförande 
 
 
 
…………………………………………………………………. 
Jessica Jacobsson, justerare  
 
 
 


